
 
 
 
 
CONCEPT VERSLAG Algemene raadscommissie van 5 juni 2014  
  
 
Agendapunt A 1: Opening  
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Bekius (PvdA); Ooijevaar, 
Grooteman (CDA); Trap, 
Karels, Damink (KL); van 
Leijen, Zeiler (GB);Houtenbos 
(VVD); Groen – Bruschke 
(GL); Wals (D66) 
 
Voorzitter:  
Halff 

Collegeleden: 
 
Rasch, Mesu, Zeeman 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman  

 
 
Agendapunt A 2: Spreekrecht  
 
Spreekrecht 
Er is geen gebruik gemaakt van het algemeen spreekrecht. 
 
 
Agendapunt A 3:  Vragen en mededelingen van aanwezige collegeleden en   
 commissieleden 
 
Opmerkingen2 

Geen mededelingen vanuit het college. 
 
GB vraagt om aandacht voor de onrust welke is ontstaan bij de strandpaviljoenhouders e.a. 
over de verplichte verplaatsing naar voren. Wethouder: Rasch geeft aan dat er reeds een 
afspraak is gemaakt met de woordvoerder. 
KL vraagt om het verzoek om speelruimte bij de Blinkerd mee te nemen bij de ontwikkelingen 
daar. Wethouder Mesu bekijkt wat de mogelijkheden zijn, mede in relatie tot het beleid m.b.t. 
speelplekken. Schriftelijke beantwoording via de komende Nieuwsbrief van het college. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Agendapunt A 4: Voorstel betreft het vaststellen van de Jaarrekening en de Jaarstukken 
        2013 en de daarbij behorende begrotingswijzigingen 
 



Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Bekius (PvdA); Ooijevaar, 
Grooteman (CDA); Trap, 
Karels, Damink (KL); van 
Leijen, Zeiler (GB);Houtenbos 
(VVD); Groen – Bruschke 
(GL); Wals (D66) 
 
Voorzitter:  
Halff 

Collegeleden: 
 
Rasch, Mesu, Zeeman, van 
Huissteden 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman  

 
Voorgenomen besluit 
Zie raadsbesluit. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 26 juni 2014   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

Commissiebrede tevredenheid over de vragensessie en de opzet en informatieve waarde van 
de jaarstukken. 
Er wordt nader ingegaan op de niet benutte participatie gelden (500.000,=), het niet intrekken 
van de Grondexploitatie Mooi Bergen, de afname van de WMO indicaties, de opgelopen 
vervoerskosten, meer inzicht in de kosten van het BUCH samenwerkingstraject (€ 450.000), de 
schuldenratio die niet echt goed is, meer gebruik van kengetallen voor een snel inzicht. 
 
Daarnaast wil de VVD jaarlijks besluiten over een uitname uit de reserve BUCH kosten, 
meerdere fracties sluiten zich daarbij aan; wil GL uit het rekeningresultaat ook geld vrijmaken 
voor burgerparticipatie; vraagt het CDA om betere kaderstelling aangezien veel zaken niet 
gebeurd zijn; wil de PvdA weten hoe het staat met te chippen containers en of het 
afvalbrengstation in de kern Bergen blijft, wil KL weten of de vele bezwaren tegen de 
forenzenbelasting niet tot minder opbrengsten leiden. 
GB begrijpt niet dat als er veel zaken / projecten niet zijn afgerond er niet meer geld ‘over’ is, 
het stoplichtenmodel geeft een beeld zonder cijfermatige onderbouwing, vraagt om de kosten 
om de projecten alsnog te realiseren op te nemen in de Perspectiefnota (PN) 
 
Reactie college: 
Geen bezwaar om elk jaar te vragen om een uitname uit de reserve BUCH kosten, in het 
komende projectplan meer inzicht in de opbouw van die kosten. Elke gemeente draagt jaarlijks 
150.000 euro bij. 
Er komt inderdaad een grens aan onze schuldenpositie. 
Het idee van werken met (meer) kengetallen / prestatie indicatoren gaan we uitwerken. 
In 2013 zijn er geen gelden onttrokken uit de post van 500.000 voor participatie, in 2014 wel, 
verantwoording bij de Tussenrapportage 2014. 
De daling van de WMO indicaties komen niet voort uit bezuinigingen, wel door de nieuwe 
aanpak van het uitgaan van de eigen kracht van mensen, de stijging van de vervoerskosten 
komt door het vervoer van gehandicapten, dat kan logistiek veel beter door de zorg letterlijk 
dichtbij de regelen. 
Projecten: Het project ‘Dorp en Duin’ wordt herijkt na een ultieme poging de clubs tot een fusie 
te bewegen, ‘Schoorl Klopt! wordt na de zomer aan u voorgelegd, de overige projecten worden 
opgenomen in het collegeprogramma. De Grex Mooi Bergen blijft gelden totdat de raad een 
ander besluit heeft genomen. 
In alle kernen blijft een afvalbrengvoorziening. 
Bij de opbrengsten forenzenbelasting is er rekening gehouden met de bezwaren, we staan 
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sterk in de procedures en het geld zal binnen komen. 
 
NB: de heer Houtenbos geeft aan dat aan de Commissie van Onderzoek verzocht gaat worden 
mee te werken aan het uitwerken van kengetallen en prestatie-indicatoren 
 
De commissie adviseert een B – stuk: DE VVD kondigt amendement aan om jaarlijks te 
besluiten over de uitname BUCH reserve; GL wil de resultaatbestemming wijzigen: ook geld vrij 
maken voor burgerparticipatie. 
 
Agendapunt A 5: Zienswijzen indienen over Jaarrekening 2013, Begroting 2015 bij de 
algemene besturen van de Gemeenschappelijke Regelingen waaraan Bergen deelneemt 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Bekius (PvdA); Ooijevaar, 
Grooteman (CDA); Luttik - 
Swart, Karels, Damink (KL); 
van Leijen, Zeiler 
(GB);Houtenbos (VVD); Groen 
– Bruschke (GL); Snijder, 
Wals (D66) 
 
Voorzitter:  
Halff 

Collegeleden: 
 
Rasch, Zeeman, van 
Huissteden 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman  

 
Voorgenomen besluit 
GGD Hollands Noorden: er wordt een positieve zienswijze afgegeven op de jaarstukken 2013  
en de programmabegroting 2015 van de GGD HN en de GGD wordt gevraagd met een 
voorstel te komen waarmee invulling wordt gegeven aan de bezuinigingsopgave voor 2015. 
 
RHCA: Instemmen met de Programmabegroting 2015 en de Jaarrekening 2013 van het 
Regionaal Historisch Centrum Alkmaar en de door de regionale werkgroep opgestelde 
zienswijze. 
 
Geestmerambacht: Positieve zienswijzen af te geven op de jaarrekening 2013 en de 
programmabegroting 2015 van recreatieschap Geestmerambacht; 
het bestuur van de gemeenschappelijke regeling te vragen een dekkingsvoorstel te doen voor 
de ombuigingen in 2015. 
 
RUD NHN: Besloten wordt een positieve zienswijze af te geven op de jaarrekening 2013 MRA, 
de jaarrekening RUD NHN 2013, de Herziene begroting 2014 RUD NHN en de begroting 2015 
RUD NHN. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 26 juni 2014   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

De vragen van KL en GL over de GGD, gevolgen meer de nadruk op preventie gelegd in de 
jeugdzorg, financiering  consultatie bureaus, formatieve medewerkers worden schriftelijk 
beantwoord. 
Weer de vraag voor meer grip op de GR’s, meer inzicht ( extra informatie avonden ?? ) in 
werkwijze en resultaten GR’s, m.n. de nieuwe RUD NH, vragen om tussentijdse rapportages, 
meer aandacht voor het E-depot bij de RCHA, Geestmerambacht hebben in feite geen 
zeggenschap over, duidelijker de zienswijzen opnemen in de raadsbesluiten. 
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Reactie wethouder Rasch: 
Goed dat de raad meer grip wil, raad kan zelf informatie avonden beleggen. 
 
Noot griffier: alle GR’s nodigen regelmatig de raden uit voor presentaties; in BUCH verband is op 6 maart  
het gezamenlijke “visiedocument Grip op Gemeenschappelijke regelingen” van de BUCH gemeenten, vast 
gesteld, deze wordt ingebracht in het traject van de Regio Alkmaar inzake de grip op verbonden partijen: 
besluitvorming december 2014. 
  
Geestmerambacht: Bergen wil meeliften als de Provincie er uit stapt, de kosten zijn dan naar 
verwachting niet al te hoog. De onderbouwing van de kosten van het E-depot volgt, de 
collegeleden zullen de zienswijzen en de vraag om tussentijdse informatie goed onder de 
aandacht brengen in de AB’s. 
 
De commissie adviseert tot B – stukken: het belang van de zienswijzen benadrukken, de 
raadsbesluiten aanpassen / amenderen aan alle genoemde zienswijzen. GL overweegt een 
amendement bij Geestmerambacht over de gevolgen van het uittreden van de Provincie. 
Noot van de griffier: na overleg zijn alle genoemde zienswijzen in raadsvoorstellen en concept – brieven in 
de aan te raad voor te leggen raadsbesluiten opgenomen.  
 
Agendapunt A 6: Voorstel betreft het vaststellen van de eerste wijziging van de 
verordening artikel 2013 over de benoeming van de accountant. Hierna volgt het voorstel 
tot benoeming van de accountant voor de controle op de financiële stukken van de 
gemeente Bergen 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Bekius (PvdA); Ooijevaar, 
Grooteman (CDA); Luttik - 
Swart, Karels, Damink (KL); 
van Leijen, Zeiler 
(GB);Houtenbos (VVD); Groen 
– Bruschke (GL); Wals (D66) 
 
Voorzitter:  
Halff 

Collegeleden: 
 
Rasch, Zeeman, van 
Huissteden 
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman  

 
Voorgenomen besluit 
Een accountant aan te wijzen voor de controle van de jaarrekening 2014 met de mogelijkheid 
tot een stilzwijgende verlenging voor 2015 en 2016. 
Ernst & Young Accountants LLP te benoemen als accountant voor deze periode. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 26 juni 2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

Volgend jaar neemt de raad het besluit over de controle voor de jaarrekening 2015, mede in 
het licht bezien van de BUCH samenwerking. 
 
De commissie besluit conform: A – stuk. 
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Agendapunt A 7: Bespreken notitie aanbevelingen van het onderzoeksrapport van de 
rekenkamercommissie Vastgoedbeleid en uitvoering gemeente Bergen 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Bekius (PvdA); Ooijevaar, 
Grooteman (CDA); Luttik - 
Swart, Karels, Damink (KL); 
van Leijen, Zeiler 
(GB);Houtenbos (VVD); Groen 
– Bruschke (GL); Wals (D66) 
 
Voorzitter:  
Halff 

Collegeleden: 
 
 Zeeman  
 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman  

 
Voorgenomen besluit 
Geen 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 26 juni 2014   Bespreekstuk 
 
Naar BenW voor:  
Naar ARC voor:   
Anders Op basis van de bespreking in de commissie stelt de griffier een 

raadsvoorstel en – besluit op. 
 
Opmerkingen2 

Commissiebrede instemming met de aanbevelingen van de Rekenkamercommissie, ook de 
wens om op de uitvoering ervan in het 4e kwartaal terug te komen. Veel aanbevelingen raken 
de uivoering, de ambtelijke organisatie, sommigen daarvan zijn wat te vroeg gekomen. 
GB vraagt nadrukkelijk om de beleidsdiscussie (weer) nadrukkelijk bij de raad neer te leggen, 
zo wordt de toetsing van het vastgoed beleid met bijvoorbeeld het monumentenbeleid gemist. 
 
De griffier legt uit dat de Commissie van Onderzoek ( CvO) bepleit de rapportage voor 
kennisgeving aan te nemen, het college de gelegenheid te geven het raadsbesluit van 
december 2013 over het vastgoedbeleid, uit te voeren. 
Straks in december met de raad in discussie te gaan over zowel de uitvoering van de 
overgenomen aanbevelingen, als de afgesproken evaluatie (raadsbesluit dec 2013) van het 
omgaan met vastgoedbeleid en de eigendommen (houden / afstoten): op basis daarvan 
nagaan of het beleid nader ingevuld dient te worden. Het college bereidt deze discussie voor. 
 
B – stuk, aangezien raadsvoorstel – en besluit rechtstreeks naar de raad gaan. 
 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
Agendapunt B 1: Opening   
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Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Luttik-Swart, Snabilie (KL); 
Braak-van Kasteel, Meereboer 
(GL); 
Snijder, De Lange (D66); 
Roem (VVD); 
Zwart, Valkering (CDA); 
Haring, Blankendaal (GB); 
Zoon, Hendriks (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Paping 

Collegeleden: 
 
Hafkamp 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Agendapunt B 2: Overige onderwerpen1 
1 Verslag voorgaande ARC, lijst ingekomen stukken, mededelingen college en overige aanwezigen 
 
Voorgenomen besluit 
Het verslag ARC d.d. 27 mei 2014 is vastgesteld. 
 
De toezeggingenlijst bijgewerkt tot en met 22 mei 2014:  
11/17, depotruimte Kranenburg: is gerealiseerd Herenweg Egmond en depot Berkenlaan wordt 
gebruikt voor Sterkenhuis gaat in toekomst naar Herenweg, toezegging afvoeren. 
12/42, gebruik 2e woningen: GB wil de toezegging niet afvoeren. De raad van State heeft 
uitspraak gedaan over BP Bergen aan zee 2e woningen zijn toegestaan, dit wordt definitief 
uitgewerkt in een voorstel en dat ontvangt de raad na de zomer. 
 
De commissie heeft kennisgenomen van de lijst ingekomen stukken week 22. 
Er wordt een vraag gesteld aan het college, hoe wordt er nagedacht over de locatie inrichting 
crematorium.  
College verzoeken om met gemeente Alkmaar contact op te nemen om het gebied terug te 
geven aan de natuur.  
Dit soort zaken die Bergen raken bespreken in cie BP. 
VVD: gemeente Heiloo heeft z’n twijfels geuit, bestuurlijk contact leggen met wethouder Heiloo 
om gezamenlijk op te trekken. 
N.a.v.:  
locatie crematorium, vanuit Bergen geen bezwaar. 
 
Vragen commissieleden: 
Desgevraagd deelt mw. Hafkamp mee dat de portefeuillehouder dezelfde koers zal varen ten 
aanzien van de intentie van het college voor ontwikkeling Maritieme Hoek. 
GL wil graag geïnformeerd worden over problematiek rondom de plaatsing strandpaviljoens. 
Desgevraagd (VVD) ontvangt de raad de bestuurlijke agenda met zaken die nu spelen, zaken 
uit het collegeprogramma volgend in het 4 kwartaal.  
 
 
Agendapunt B 4: Voorstel betreft het vaststellen van de verordening 
gegevensverstrekking Basisregistratie Personen 
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Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Luttik-Swart, Snabilie (KL); 
Braak-van Kasteel, Meereboer 
(GL); 
Snijder, De Lange (D66); 
Roem (VVD); 
Zwart, Valkering (CDA); 
Haring, Blankendaal (GB); 
Zoon, Hendriks (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Paping 

Collegeleden: 
 
Hafkamp 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Voorgenomen besluit 
De Verordening gegevensverstrekking basisregistratie personen gemeente Bergen (NH) 2014 
vast te stellen. 
De raad delegeert de bevoegdheid aan het college om nadere regels vast te stellen. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 26 juni 2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

Op verzoek van de portefeuillehouder wordt eerst punt 4 behandeld, dit in verband met de 
aanwezigheid van de brandweer. 
De verstrekking van gegevens wordt besproken, hiervoor wordt een handboek met regels over 
privacy gehanteerd. Het Nederlands adviesbureau burgerzaken is gevolgd. 
 
De commissie besluit conform: A-stuk. 
2.  
Agendapunt B 3: Informatie over exploitatielasten nieuwbouw brandweerkazerne 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Luttik-Swart, Snabilie (KL); 
Braak-van Kasteel, Meereboer 
(GL); 
Snijder, De Lange (D66); 
Roem, Bruin (VVD); 
Zwart, Valkering (CDA); 
Haring, Blankendaal (GB); 
Zoon, Hendriks (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Paping 

Collegeleden: 
 
Hafkamp 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Voorgenomen besluit 
Kennis te nemen van de informatie over de exploitatielasten van de nieuwe brandweerkazerne 
in Bergen 
Het college opdracht te geven om tot aanbesteding van de bouw van een nieuwe 
brandweerkazerne in Bergen over te gaan 
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Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 26 juni 2014   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

De commissie benadrukt het belang van een goede huisvesting voor de brandweer. KL vindt 
voor wat betreft de nut en noodzaak jammer dat de brandweerkazerne te groot wordt gebouwd. 
KL en PvdA benadrukken het belang van multifunctionaliteit van het gebouw, zodat de 
exploitatiekosten omlaag kunnen, denk aan Rode Kruis, ambulancezorg en commerciële 
partijen.  
D66 is van mening de multifunctionaliteit aan de brandweer zelf over te laten.  
Opnieuw inhoud van het gebouw ter discussie te stellen vinden ze geen goede zaak.  
GL wil graag weten wat dit voor de al bestaande plannen inhoudt. 
GB stelt een aantal vragen over de financiën (grondkosten, stichtingskosten) en vindt het 
verstandig te wachten met de aanbesteding tot de begroting veiligheidsregio beschikbaar is. 
Een stedenbouwkundige visie ontbreekt. 
VVD: Commerciële partijen laten participeren, maar wijst op de risico’s bij multifunctionaliteit, 
iedere partij heeft zijn eigen wensen qua inrichting, met wat voor inrichting trek je welke partij 
aan. Financiën moeten in balans blijven. 
GL: kunnen instemmen met het voorstel, vloeit voort uit het genomen besluit van 6 maart 2014. 
D66: kan zich vinden in voorstel. 
GB en VVD: niet alle accommodaties multifunctioneel maken, dit gezien de kosten. 
 
Reactie college: 
Aantal stallingsplaatsen wordt toegelicht: 3 (uitrukvoertuigen), 1 plek waar de oude 
ladderwagen komt te staan, voertuig buiten onder carport.  
Ten aanzien van de multifunctionaliteit gaat de portefeuillehouder mee aan de slag.  
De politie wil graag toe treden tot de kazerne, het huurcontract is nog niet getekend. De 
opbrengst zal variëren tussen 10.000 en 15.000 euro, insteek is om een markconforme prijs af 
te spreken. De ambulance wordt gestald op het terrein van de kazerne (niet permanent).  
De kantoorruimtes staan niet leeg, de VR heeft het personeel van de gemeente van de 
brandweer overgenomen, zij zitten in de kazerne. De regionale brandweer zal ook gebruik 
maken van de kazerne voor scholing. 
Gesproken wordt over de bijdrage van de VR, deze is nul, de gemeente is eigenaar van de 
kazerne en daar heeft de VR geen inbreng en ook geen bijdrage in. De gemeente Bergen 
draagt ook niet bij aan kazernes elders in Noord-Holland Noord. 
Geen voorstander om 2e verdieping en liften er af te halen en ook niet ladderwagen naar werf. 
De regionalisering van de brandweer is iets anders dan de bouw kazerne. Over de financiële 
consequenties kan nog niets gezegd worden, de stukken zijn er nog niet. 
Geen voorstander om te wachten met de aanbesteding zodat de plannen voortgezet kunnen 
worden. De stedenbouwkundige visie zal het 4e kwartaal gereed zijn.  
De waarde van grond hangt af van de bestemming die je er aan toe kent, dit is 
maatschappelijke doeleinden. Er is in de begroting geen waarde aan de grond toegekend. De 
waarde die we er aan toekennen is in het krediet opgenomen. De exploitatielasten worden 
uiteengezet.  
De commandant regionale brandweer, dhr. Van de Looij juicht de samenwerking met de politie 
toe, op inhoud is dit een goede basis voor samenwerking (sociale en fysieke veiligheid).  
 
KL: vraagt om bij de aanbesteding rekening te houden dat ruimtes multifunctioneel worden 
ingericht. De bestekfase waar we nu in zitten wordt doorgenomen. 3 kwart van het gebouw zit 
aan regelgeving vast. Het is een sober en doelmatig gebouw in een maatpak. De wensen van 
de politie zijn in het plan meegenomen, vrije inrichting van ruimtes is heel klein, te denken valt 
aan werkplekken, een spreekkamer en een 3D aangifteloket voor de politie en instructieruimte.  
8De kosten van de huisvesting brandweerkazernes uit de regio worden toegelicht. De kosten 
huisvesting worden uit de regionalisering van de brandweer gelaten.  
Kazernes jonger dan 10 jaar zijn overgenomen door de VR, dit heeft te maken met een fiscale 
maatregel.  
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De commissie adviseert een B-stuk. 
KL en GB willen afstemming in de fracties over multifunctionaliteit gebouw en de aanbesteding. 
 
2.  
Agendapunt B 5: Voorstel betreft het vaststellen van de verordening Rechtspositie 
wethouders, raads- en commissieleden 2014 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Trap, Snabilie (KL); 
Braak-van Kasteel, Meereboer 
(GL); 
Snijder, De Lange (D66); 
Roem, Bruin (VVD); 
Zwart, Valkering (CDA); 
Haring, Blankendaal (GB); 
Zoon, Hendriks (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Paping 

Collegeleden: 
 
/ 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Voorgenomen besluit 
Vaststellen verordening rechtspositie wethouders, raads- en commissieleden 2014 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 26 juni 2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

De rechten van raadsleden, (burger) commissieleden en wethouders zijn gelijk getrokken. Nu 
ook vergoeding digitale voorziening voor (burger) commissieleden en ook geen vergoeding 
reiskosten binnen de gemeente voor hen. Nagegaan wordt of er regelingen zijn te treffen voor 
raadsleden als pensioenen, uitbetaling tijdens ziekte en arbeidsongeschiktheid. Na inwinning 
juridisch advies worden de stukken in definitieve vorm aan de raad voorgelegd. Dit betreft 
juridische formuleringen en raakt de strekking van de verordening niet. Denk hierbij aan het 
schrappen van vervallen artikelen. 
 
De commissie besluit conform: A-stuk. 
2.  
Agendapunt B 6: Voorstel betreft in te stemmen met de nota integraal 
dienstverleningsmodel tot het sociale domein BUCH gemeenten 
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Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Trap, Snabilie (KL); 
Braak-van Kasteel, Meereboer 
(GL); 
De Ruiter, De Lange (D66); 
Roem, Bruin (VVD); 
Zwart, Valkering (CDA); 
Haring, Blankendaal (GB); 
Zoon, Hendriks (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Paping 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Voorgenomen besluit 
In te stemmen met de nota integraal dienstverleningsmodel tot het sociale domein BUCH 
gemeenten. 
Hiermee stemmen de BUCH gemeenten in met de uitgangspunten en de inrichting van de 
toegang tot hulp en ondersteuning voor onze inwoners 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 26 juni 2014   Bespreekstuk 
 
Opmerkingen2 

De portefeuillehouder licht de nota integraal dienstverleningsmodel toe. De nota betreft de 
inrichting integrale dienstverleningsmodel sociaal domein. De bedoeling is om dit vast te stellen 
met de uitgangspunten en de visie van deze integrale benadering. Er zijn al veel vragen hoe 
gaan we dit precies doen, dat is de implementatie en daarover wordt de commissie 
geïnformeerd op een informatie-avond in september.  
De 3 gemeenten zitten op hetzelfde niveau (Uitgeest is later aangesloten), in elke gemeente 
zitten in de uitvoering wel verschillen, dit is niet erg als je maar uit gaat van de basis van de 
integrale toegang. Integrale toegang is heel belangrijk, er wordt gesproken over sociale teams.  
Belangrijk dat je een laagdrempelige toegang hebt voor onze bewoners, maatwerk dicht bij de 
bewoners leveren. Er wordt hard gewerkt om vragen met perspectief zo snel mogelijk te 
beantwoorden. Huishoudelijke hulp met bijna 40% korten, dat is een niet geringe opgave. De 
commissie wordt hierover nog geïnformeerd. Verheugend is wel dat er in 2013 minder geld is 
uitgegeven dan is begroot voor de huishoudelijke hulp. De genomen maatregelen voor de 
kanteling en de eigen krachtwijzer heeft wel iets opgeleverd.  
 
GB: inhoudelijk goed plan, in een schema aangeven wat de BUCH doen en de BCH, daarmee 
gaat de portefeuillehouder akkoord. Wijzen op de valkuil van bureaucratie bij de tussenlagen. 
Voorkomen dat maatwerk gaat leiden tot open eind financiering? 
Communicatie te summier. 
PvdA: heeft vragen over omvang sociale team, waarborgen kwaliteit van de consulenten, 
voorkomen van belangenverstrengeling bij de keuze van zorgaanbieders. 
KL: kan zich vinden in de visie, blijven vragen over t.a.v. de uitwerking, de visie op het aantal 
sociale wijkteams. Geen verlies van opgedane kennis en ervaring.  
Het raadsbesluit wordt in samenspraak met de griffier aangepast.  
VVD: behoefte aan duidelijkheid t.a.v. financiën, besteding budgetten, migratie ICT. 
 
Reactie college: 
De ambitie van de portefeuillehouder is zo min mogelijk bureaucratie op te tuigen, maar het 
moet wel rechtmatig gebeuren. Goed monitoren waar het geld naar toe gaat. Iemand die zorg 
zelf niet kan inkopen/betalen moet geholpen worden, dan heb je een open einde financiering. 
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Er is nu een ontschot budget en daar mag je mee schuiven. Mensen moeten de hulp krijgen 
die ze nodig hebben. 
Het belang van stapsgewijze, goede communicatie wordt besproken. De communicatiekrant is 
helaas slecht bezorgd intern uitzoeken hoe dit is gegaan. Cliënten ontvangen brieven over o.a. 
huishoudelijke hulp, het uitgangspunt is zoveel en zo snel mogelijk te communiceren.  
De sociale teams (3) worden besproken, deze moeten laagdrempelig zijn.  
Kwaliteit van de consulenten, krijgen trainingen, hebben vaak een verpleegkundige 
achtergrond. 
Het belang van het op peil houden van de kennis en dat deze kennis blijft wordt benadrukt. 
Bij de implementatie komen nog veel vragen terug.  
De backoffice wordt per 1 januari 2016 samengevoegd, 2015 is nog een overgangsjaar.  
De echte transitie vindt pas plaats in 2016. 
In de BUCH is afgesproken dat voor bezwaren een ombudsfunctie wordt ingeschakeld, voldoet 
dit niet dan is er de reguliere commissie beroep en bezwaar.  
 
De evaluatie en criteria komen in het implementatieplan aan de orde. 
De privacy wordt besproken en is gewaarborgd.  
In de tussentijdse rapportage zal aangegeven worden hoe de stand van zaken is ten aanzien 
van de besteding van de gelden.  
De migratie van de ICT wordt besproken en is een apart project in de samenwerking met de 
BUCH.  
 
De commissie adviseert B-stuk. Reden is de beantwoording met de fracties bespreken, met de 
mogelijkheid bij de raad een A-stuk van te maken.  
2.  
Agendapunt B 7: Voorstel betreft het college toestemming te verlenen in te stemmen met 
de toetreding van de gemeente Den Helder per 1 januari 2015 en het vaststellen van de 
Gemeenschappelijke Regeling Cocensus 2015 
 
Aanwezig 
Commissieleden: 
 
Trap, Snabilie (KL); 
Braak-van Kasteel, Meereboer 
(GL); 
De Ruiter, De Lange (D66); 
Roem, Bruin (VVD); 
Zwart, Valkering (CDA); 
Haring, Blankendaal (GB); 
Zoon, Hendriks (PvdA) 
 
Voorzitter:  
Paping 

Collegeleden: 
 
Mesu 

Commissiegriffier: 
 
Bosch-van Opzeeland 

 
Voorgenomen besluit 
De raad besluit om toestemming aan het college te verlenen om in te stemmen met de 
toetreding van de gemeente Den Helder tot de Gemeenschappelijke regeling Cocensus 2014 
per 1 januari 2015. 
 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 26 juni 2014  Hamerstuk  
 
Opmerkingen2 

KL wijst op de gemaakte opmerking van de accountant voor wat betreft het maken van goede 
werkafspraken te maken ten aanzien van aanlevering van adequate tussentijdse informatie. 
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In dienstverleningsovereenkomsten liggen de afspraken omtrent het aanleveren van informatie 
vast en dit gaat goed.  
Het is een overeenkomst voor onbepaalde tijd.  
De commissie besluit conform: A-stuk. 
2. Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
Bergen, 11 juni 2014 
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